
Protokół Nr 46/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 14 września 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

4. Czaplewska Karolina – Referent ds. księgowości podatkowej 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, dalsze losy absolwentów. Informacja dyrektorów 

szkół (bez ogólnych tabelek średniej wojewódzkiej itp.) ilość uczniów i ich 

indywidualne wyniki; wyniki w procentach i stominach z poszczególnych 

przedmiotów; informacja do jakich szkół uczniowie złożyli dokumenty. 

3. Przygotowywanie placówek szkolnych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

2021/2022, zapoznanie się z zakresem prac remontowo-budowlanych 

przeprowadzonych w szkołach, założenia i plan przyszłościowy. Ilość oddziałów, ilość 

dzieci, kadra nauczycielska, pracownicy nie merytoryczni. 

4. Nagroda Wójta Gminy dla najlepszego absolwenta. Zasady przyznawania, lista 

nagrodzonych (z poprzednich lat również). 

5.  Zakończenie. 

Ad. 1 Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji radna Ebekozien Aneta 

o godz.14.00 otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała członków komisji, 

Przewodniczącą Rady Gminy, Wójta Gminy oraz pracownika Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 



Ad. 2, 3 i 4  

Radna Ebekozien Aneta  odczytała materiały dotyczące tematyki dzisiejszego 

posiedzenia komisji , które złożyły wszystkie placówki szkolne z terenu naszej gminy tj. 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Dąbrowie Biskupiej, Szkoła Podstawowa w Ośniszczewku, 

Szkoła Podstawowa w Pieraniu oraz Szkoła Podstawowa w Parchaniu. 

Radna Ebekozien Aneta - W materiale przedstawionym przez dyrektora Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego brak jest informacji nt. zakresu prac remontowo-budowlanych 

przeprowadzonych w szkole oraz planu przyszłościowego. 

W zasadzie w otrzymanym od szkół materiale mamy informacje dotyczące wszystkich 

trzech tematów związanych z dzisiejszym posiedzeniem. 

Wójt Gminy – W Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Dąbrowie Biskupiej mamy nową 

Panią dyrektor i być może też nie do końca zdawała sobie sprawę, że należy zamieścić 

taką informację. 

Materiały ze szkół  stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Radna Aneta Ebekozien zapytała członków komisji  czy ktoś ma jakieś pytania ? 

Radna Renata Frontczak – Wiem, że to nie jest tematem dzisiejszego posiedzenia komisji 

ale chciałabym wiedzieć kilka informacji nt. kolonii jakie miały miejsce w Murzasichle w 

sierpniu br. 

W tym momencie poproszono Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią 

Ewelinę Słupczewską oraz opiekuna II tury kolonii Panią Karolinę Czaplewską. Panie 

odpowiedziały na zadane przez członków komisji pytania dotyczące głównie II tury 

kolonii. 

Radna Renata Frontczak – Może mi Pani powiedzieć Pani kierownik dlaczego była taka 

różnica między turnusami kolonijnymi tzn. głównie chodzi mi m.in. o brak zdjęć z II tury 

kolonii ? 

Pani Ewelina Słupczewska – Nie potrafię odpowiedzieć Pani na to pytanie, na I turze 

opiekunem był mój pracownik i tak jak mógł przekazywał informacje na portalu 

społecznościowym oraz zdjęcia z odwiedzanych miejsc, z wycieczek, a było tego sporo, 

natomiast na II turze mojego pracownika nie było, z ramienia urzędu opiekunem była 

Pani Karolina Czaplewska.  Czasami tak jest , że znajdą się pewne niedociągnięcia i 

zawsze znajdzie się ktoś kto będzie niezadowolony. 

Pani Karolina Czaplewska – Ja byłam tylko opiekunem jednej z grup, natomiast 

kierownikiem był Pan z firmy organizującej kolonie. Jeśli mam być szczera była duża 

różnica , która była spowodowana nie tylko niesprzyjającą  aurą i z tego względu miejsc , 

które odwiedziliśmy a które były w planie wycieczki nie było dużo. Do tego też przyczynił 

się częsty brak autokaru, który miał nas zawieźć w konkretne miejsca. 



Radna Aneta Ebekozien – Moje dziecko i dziecko koleżanki Agnieszki wróciło 

zadowolone z tego turnusu, było w grupie, której opiekunem była Pani Karolina. 

Wójt Gminy Marcin Filipiak – Osoba z firmy, która była organizatorem tej kolonii, tzn. 

opiekuna tej wycieczki pozostawia wiele do życzenia, dlatego uważam , iż w przyszłości 

winno jechać więcej opiekunów z naszej gminy, tylko to też wiąże się z tym, że to nie 

mogą być osoby ot tak sobie, ale takie , które mają predyspozycje do sprawowania 

funkcji opiekuna kolonii  i posiadać w tym kierunku ukończone szkolenie. 

Ad. 5 Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Ebekozien 

Aneta podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 14 września 2021 r., godz. 16.10. 

Protokołowała:    Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak    Aneta Ebekozien 


